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Emne: Skolebestyrelsesmøde  
 

Møde dato 

17. april 2024 

Mødested 

Personalerummet 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.30  

Møde nr. 

02 

Mødeleder  

Pernille Schramm 

Referent 

Katrine Grigel 

Deltagere 

Chalotte Fagan (formand), Louise Dieperink (forældre), Pernille Schramm (forældre), Kristine Sørensen 

(forældre), Lene Landtved (forældre), Svend Karberg (forældre), Rasmus Petersen (forældre), Jonna 

Ellerkamp (medarbejder), Betina Horskjær (medarbejder), Katrine Grigel (ledelse), Line Neuber (ledelse) 

+ Lise Pedersen (elevråd) & Sif Kiærbye (elevråd) 

Bemærkninger 

Afbud: Kristine Sørensen, Louise Dieperink, Lise Pedersen.  

 

Dagsorden: 

 

01 Godkendelse af dagsorden - Godkendt 

 

02 Meddelelser (orientering) 

 

Personalet: Lige nu er der meget fokus på majfest. Den er der styr på og det tegner til at blive en 

god eftermiddag. Derudover er fagfordelingen i gang og alle har afleveret ønsker og fået besked 

om hvem der har fået hvad til kommende skoleår.  

 

SFO: Det kører godt lige nu. Der er mange nye børn på grund af GLO lige nu. Den ny-etablerede 

klub (på tværs af almen og special) er indtil videre en succes og både de børn der er i klub er 

glade og de resterende børn i SFOerne mærker det også ved at der er mere roligt når de større 

børn er i klubben. Der er kommet et barn mere der er startet i GLO.  

 

Ledelsen: Midtvejsvalg SB (kandidatopstilling / frist for fredsvalg) Fristen for indsendelse af 

kandidater udløb i fredags og der er fredsvalg.  

 

Formanden: Intet at bemærke 

 

03 Elevrådets punkt (orientering)  

Stadig opmærksom på at passe på skolens ting. Elevrådet tager en runde udenfor og leder efter 

bolde, sandlegetøj mv. der ligger rundt omkring.  

 

04 Budgetgennemgang v/LN 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

 

Budgettet gennemgået. 

 

Den nye tildelingsmodel for almendelen gennemgået. 

 

05 Næste skoleårs planlægning (fagfordeling, skemaer, indsatsområder, SFO/Klub, årshjul) 

Godt i gang med fagfordelingen, den er gået op. Skemalægning går i gang nu. Indsatsområder 

kommende år er fortsat arbejdet med ”en god skole for alle.”  

Vi skal fælles kommunalt høre Thomas Nordahl og arbejde med co-teaching.  

Vi har iværksat et samarbejde med Solsikkeprogrammet hvor der skal udarbejdes 

undervisningsmateriale mv.  

SFO/Klub: Vi arbejder videre med den nye klub. Fokus på også at tænke på tværs af almen og 

special i SFO-tiden.  

 

06 Planlægning af Majfesten & evaluering af forældreaften/oplæg 

Der er godt styr på planlægningen, det eneste der mangler at falde på plads er det gode vejr. 

Skolebestyrelsen ønsker ikke at have en bod dette år da der ikke er valg i år.  

 

Forældreaften med oplæg: Det var en god aften med et godt oplæg af Lykke Møller Kristensen.  

 

07 Input til skolebestyrelsens årsberetning  

Chalotte noterer bestyrelsens input.  

 

08 Hvilke punkter fra mødet udvælges til videoresumé på FB (drøftelse) og hvem præsenterer 

det på videoen (beslutning) 

Udgår – referatet ligges på hjemmesiden med link på FB 

Næste år er der videoreferat to gange årligt. Disse placeres juni og december. Husk fælles billede 

af ny bestyrelse til august.  

 

09 Punkter til næste møde onsdag den 19/6-2024 

- Faste punkter 

- Skema 2024/2025 

- Evaluering af skolebestyrelsens arbejde 

- Evaluering af Majfest 

- Gennemgang af skolebestyrelsens/formandens årsberetning  

- Fordeling af klasser på årshjul for skoleåret 2024/2025 

- Tilbagemelding på hvorvidt Skole og Forældre kan komme ud og lave oplæg for ny bestyrelse 

(Chalotte undersøger)  

 

10 Eventuelt  

 


